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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 09/2022 (200) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 27. června 2022 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH 1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové: Tomáš Bedan, Bc. Nela Hasová, Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, 
Ph.D., Bc. Tomáš Řepka, Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., RNDr. Jakub Trojan, 
MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M., JUDr. Radomíra 
Veselá, Ph.D., LL.M. 

 
Stálí účastníci zasedání: Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Ing. Pavel 

Taraba, Ph.D. Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Omluveni: Vojtěch Karlík, Ing. Jakub Rak, Ph.D., doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D. 
 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 13. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení směrnice Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině pro akreditované 

bakalářské a navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém jazyce 

v akademickém roce 2022/2023. 

7. Projednání a schválení dodatku č. 1 k RD/04/2022 Časový plán výuky na AR 2022/2023. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za rok 2021 a Zprávy o 

hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za období 1. 1. – 31. 12. 2021. 

9. Projednání a schválení Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2022.  

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 26. 9. 2022.  

11. Různé. 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 13:00 předseda senátu přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Konstatoval, že je přítomno 8 členů 
AS FLKŘ, 2 jsou řádně omluveni, jeden se dostaví později. Z jednání se z důvodu dlouhodobě plánované 
dovolené omluvila děkanka fakulty.  
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Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 13. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že zápis z řádného jednání AS FLKR dne 13. 6. 2022 všichni obdrželi e-
mailem a byl zveřejněn v informačním systému fakulty.  
Dr. Strohmandl se dotázal, zda má někdo z přítomných k zápisu připomínky nebo náměty na doplnění – ani 
připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 200/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 13. 06. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 200/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 13. 06. 2022 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
fakulty.“ 
 
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl konstatoval, že program byl stanoven na minulém jednání. 
Z přítomných nikdo neměl návrh na rozšíření nebo doplnění. 
 
Návrh usnesení č. 200/2 
AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 27. 6. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 13. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení směrnice Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině pro akreditované 

bakalářské a navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém jazyce 

v akademickém roce 2022/2023. 

7. Projednání a schválení dodatku č. 1 k RD/04/2022 Časový plán výuky na AR 2022/2023. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za rok 2021 a Zprávy o 

hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za období 1. 1. – 31. 12. 2021. 

9. Projednání a schválení Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2022.  

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 26. 9. 2022.  

11. Různé. 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 200/2 
AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 27. 6. 2022 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 13. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení směrnice Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

pro uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině pro akreditované 



Zápis AS FLKŘ č. 09/2022 
  Strana 3 (celkem 7) 

bakalářské a navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém jazyce 

v akademickém roce 2022/2023. 

7. Projednání a schválení dodatku č. 1 k RD/04/2022 Časový plán výuky na AR 2022/2023. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za rok 2021 a Zprávy o 

hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za období 1. 1. – 31. 12. 2021. 

9. Projednání a schválení Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2022.  

10. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 26. 9. 2022.  

11. Různé. 

 
 
 
 
Bod4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

- Dne 28. 6. se koná jednání AS UTB, od minulého zasedání se uskutečnilo několik jednání 
Legislativní i Ekonomické komise AS UTB. 

- Zpráva o hospodaření UTB ve Zlíně za rok 2021 byla EK AS UTB doporučena ke schválení.  
- Diskutována byla problematika příspěvků fakult na výstavbu budovy U1. 
- Doc. Valášek doplnil informaci o projednávaných dokumentech FHS. 
- EK doporučila AS UTB ke schválení úpravu tarifních mezd. Pokud bude tato úprava na jednání AS 

UTB 28. 6. schválena, bude postoupena na MŠMT, schválením na ministerstvu je podmíněna její 
účinnost 
 
 
 

 
Bod5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

 
Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Informace o jednání s firmami ohledně zapojení se do smluvního výzkumu (možnost vytvoření 
konsorcia FLKŘ, FaME, ČVUT jako partnera pro firmy). 

- Jednání s fy MIPEXA s.r.o., již je přikročeno k objednávce smluvního výzkumu. 
- 28. 6. 2022 se konají promoce U3V, z kurzů realizovaných na FLKŘ bude promovat cca 18 

posluchačů. 
 
doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Pokračuje tvorba rozvrhu dle harmonogramu, přednášky společných předmětů pro první ročníky se 
budou streamovat. 
Dr. Strohmandl uvedl, že v tomto případě je nutno vyřešit technicky situaci tak, aby přednášející 
nemusel celou dobu stát na jednom místě u počítače (mikrofon na sluchátka). 

- V týdnu od 13. 6. proběhly zápisy do bakalářského studia, celkem se zapsalo  328 studentů, od 
13. 7. budou probíhat zápisy do navazujícího magisterského studia. 

- Bude vypsáno druhé kolo přijímacího řízení pro bakalářský studijní program Management rizik. 
- Do 21. 6. 2022 probíhalo hodnocení výuky studenty, fakulta obdržela výstupy. Pro vyhodnocování 

(jednotlivé kroky) je stanoven časový harmonogram. Na FLKŘ se hodnocení zúčastnilo 29 % 
studentů, což je nejnižší účast na celé UTB. Průměrné hodnocení fakulty bylo 4,15 (nejlepší 
hodnocení je 5).  
 

Na jednání se dostavil pan Bc. Dalibor Malý, přítomno je 9 členů AS FLKŘ. 
 

Dr. Strohmandl upozornil na skutečnost, že termíny, které jsou v harmonogramu stanoveny pro jednotlivé 
úkony, kolidují s obdobím čerpání dovolených. 
 
Dr. Trojan doplnil, že výuka předmětu Environmentální mapování bude na základě schválení RVH UTB 
probíhat především prostřednictvím komunikace na dálku. 
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Dále Dr. Trojan uvedl, že se uskutečnilo jednání Sněmu Rady vysokých škol, na kterém byly diskutovány 
změny standardů pro akreditaci. 
 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- Probíhá digitalizace výuky na jednotlivých fakultách UTB. 
- Na poradě prorektora pro kvalitu byly prezentovány vybrané indikátory z Modulu M3 za léta 2019-

2021 dle Metodiky 17+. 
- Byla vydána nová směrnice rektora k hodnocení akademických pracovníků SR/07/2022, která byla 

zaslána AP FLKŘ emailem. Platnost nové směrnice SR/07/2022 bude od 01. 09. 2022 a součásti 
UTB budou poprvé postupovat podle této směrnice při hodnocení pedagogických, řídicích a 
organizačních a dalších činností za akademický rok 2022/2023 a tvůrčích činností za kalendářní 
rok 2022. 

- V průběhu června/července proběhne audit evidence pracovní kapacity v IS HAP za rok 2021.  
- Zahájení projektu UTB v rámci NPO – ADAPT UTB, který řeší specifický cíl A. a C. bude mít 

pravděpodobně zpoždění 1 měsíc.  
- V rámci hodnocení neúspěšností studia byl vytvořen univerzální dotazníkový systém. 

 
Dr. Trojan uvedl, že jednání Sněmu Rady vysokých škol se zúčastnila ministryně pro vědu pí Langšádlová 
a zmínila, že proběhnou kontroly čerpání prostředků DKRVO. 
Dále na tomto fóru proběhla diskuze k zákonu č. 130 o podpoře vědy a výzkumu, kdy vysoké školy 
upozorňovaly na nedostatečnou podporu aplikovaného výzkumu. 
UTB (FLKŘ) se zapojuje do přípravy mezinárodního projektu COST (Network on water-energy-food nexus 
for a low-carbon economy in Europe and beyond – NEXUSNET // Exploring potential of Water-Energy-Food 
nexus in Central and Eastern Europe). 
Jako náhrada za program společenskovědního výzkumu TAČR Éta se připravují první výzvy nového 
programu TAČR Sigma. 
 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- Na základě výsledků veřejných zakázek by měly být k zahájení AR 2022/2023 kompletně vybaveny 
a dokončeny místnosti X a Y v budově UH3. 

- Na základě podnětu studentů je v řešení funkčnost el. připojení nabíjecích stolků v relaxační zóně. 
- Od 1. 7. bude spuštěn rezervační systém chaty Portáš na období podzim/zima. 
- Na UTB byl zakoupen nový multivan. 
- Od 1. 7. dochází pro rok 2022 ke zrušení silniční daně. 

 
Dr. Trojan doplnil, že z diskuze na RVŠ vyplynulo, že hodně vysokých škol bude mít za současné situace 
problémy s uhrazením nákladů na energie. K cenám energií proběhla diskuze. 

 
 

 
Bod 6) Projednání a schválení směrnice Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 

řízení pro uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině pro akreditované 

bakalářské a navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém jazyce 

v akademickém roce 2022/2023. 

Dr. Trojan jako předseda Legislativní komise AS FLKŘ uvedl, že se komise sešla online dne 15. 6. 2022, 
za předkladatele byl přítomen proděkan pro pedagogickou činnost doc. Lošek a vedoucí studijního oddělení 
Dr. Halabalová. Předkladatelé seznámili přítomné s projednávanými dokumenty (viz bod 6 a 7 dnešního 
jednání).   
Z přítomných členů LK AS FLKŘ neměl k předloženým dokumentům nikdo žádné připomínky, byly 
provedeny jen drobné formální úpravy. 
Legislativní komise doporučila schválit všechny 3 předkládané materiály, tedy Pravidla a podmínky 
k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na 
Ukrajině pro akreditované bakalářské a navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém 
jazyce v akademickém roce 2022/2023 a dále Dodatek č. 1 k RD/04/2022 – časový plán výuky pro AR 
2022/2023 a RD/04/2022 ve znění dodatku č. 1.  
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K materiálům neměl nikdo z přítomných členů AS FLKŘ žádné dotazy ani připomínky. 
 
Návrh usnesení 200/3 

„AS FLKŘ schvaluje směrnici děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině pro akreditované bakalářské a 
navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém jazyce v akademickém roce 2022/2023“ 
v předloženém znění.“ 
 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení 200/3 

„AS FLKŘ schvaluje směrnici děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
uchazeče z Ukrajiny v souvislosti s válečným konfliktem na Ukrajině pro akreditované bakalářské a 
navazující magisterský studijní program uskutečňované v českém jazyce v akademickém roce 2022/2023“ 
v předloženém znění.“  
 

 

Bod 7) Projednání a schválení dodatku č. 1 k RD/04/2022 Časový plán výuky na AR 2022/2023. 

Legislativní komise AS FLKŘ materiály projednala a doporučila ke schválení – viz předchozí bod jednání. 

 

Návrh usnesení 200/4 

„AS FLKŘ schvaluje dodatek č. 1 k RD/04/2022 Časový plán výuky na AR 2022/2023 v předloženém 

znění.“  

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení 200/4 

„AS FLKŘ schvaluje dodatek č. 1 k RD/04/2022 Časový plán výuky na AR 2022/2023 v předloženém 

znění.“  

 

Návrh usnesení 200/5 

„AS FLKŘ schvaluje RD/04/2022 ve znění dodatku č. 1.“  
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení 200/5 

„AS FLKŘ schvaluje RD/04/2022 ve znění dodatku č. 1.“  
 
 

 

Bod 8) Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za rok 2021 a 

Zprávy o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za období 1. 1. – 31. 12. 2021. 

Dr. Peterek jako člen Ekonomické komise AS FLKŘ, zastupující nepřítomného předsedu EK Dr. Raka, 

konstatoval, že Ekonomická komise se sešla na jednání dne 20. 6. 2022, za předkladatele byla přítomna 

Ing. Procházková, tajemnice fakulty a doc. Tučková, děkanka fakulty. 

Všechny předložené dokumenty byly komisí projednány, otázky ze strany členů AS FLKŘ byly 

zodpovězeny. 
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K dokumentům komise vznesla drobné připomínky, požadované úpravy byly předkladatelem provedeny a 

členům AS FLKŘ byly rozeslány 22. 6. 2022 dokumenty se zapracovanými připomínkami. Tato verze 

dokumentů je Ekonomickou komisí doporučena ke schválení. 

 

Ing. Procházková doplnila, že nejvíce úprav bylo provedeno v Rozdělení finančních prostředků, připomínky 

byly velmi objektivní. 

 

 

 

Návrh usnesení 200/6 

„AS FLKŘ schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2021 ve znění ze dne 22. 6. 2022.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení 200/6 

„AS FLKŘ schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FLKŘ UTB za rok 2021 ve znění ze dne 22. 6. 2022.“ 

 

Návrh usnesení 200/7 

„AS FLKŘ schvaluje Zprávu o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za období 1. 1. – 31. 12. 2021  ve znění 

ze dne 22. 6. 2022.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení 200/7 

„AS FLKŘ schvaluje Zprávu o hospodaření FLKŘ UTB ve Zlíně za období 1. 1. – 31. 12. 2021  ve znění 

ze dne 22. 6. 2022.“ 

 

 

 

Bod 9) Projednání a schválení Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2022.  

Informaci o projednání tohoto dokumentu podal zástupce Ekonomické komise Dr. Peterek při projednávání 

předchozího bodu. EK dokument doporučuje ke schválení. 

 

Návrh usnesení 200/8 

„AS FLKŘ schvaluje Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2022  ve znění ze dne 

22. 6. 2022.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení 200/8 

„AS FLKŘ schvaluje Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2022  ve znění ze dne 

22. 6. 2022.“ 

 

 

 

Bod 10) Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 26. 9. 2022.  

Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že další jednání AS FLKŘ se uskuteční 26. 9. 2022, tedy druhý 

týden výuky v AR 2022/2023 a představil návrh programu. 
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Informoval, že pokud se Dr. Trojan vzdá členství v AS FLKŘ (v případě odjezdu na dlouhodobý pobyt v USA 

v rámci Fulbrightova stipendia), bude program doplněn o slib nového člena AS FLKŘ.  

 

Návrh usnesení č. 200/9 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 26. 09. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 27. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

7. Kontrola čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 24. 10. 2022.  

9. Různé. 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 200/9 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 26. 09. 2022 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 27. 6. 2022 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání výroční zprávy FLKŘ UTB za rok 2021. 

7. Kontrola čerpání rozpočtu FLKŘ k 30. 6. 2022 a Stipendijního fondu FLKŘ. 

8. Schválení návrhu programu AS FLKŘ dne 24. 10. 2022.  

9. Různé. 

 

 

 
Bod 11) Různé 

- Dr. Tomaštík sdělil, že začíná příprava Noci vědců, která se bude konat 30. 9. 2022 a jejímž 
tématem je „Všemi smysly“. Byly osloveny střední školy a firmy, řeší se, v jakém bude Noc vědců 
rozsahu vzhledem k plánované rekonstrukci vstupu do budovy UH1. 

- Pan Bc. Malý upozornil na množící se dotazy studentů na ubytování – již nyní jim jsou zasílány 
informace z fy EDUHA o naplnění ubytovací kapacity. Tato problematika bude řešena paní 
děkankou. 

 
 
Ve 14:00 předseda AS poděkoval všem za účast, přípravu na jednání a podnětné připomínky a jednání 
ukončil. Popřál všem hodně odpočinku a načerpání sil do dalšího období. Vyjádřil přání, aby se všichni 
v září sešli v plné síle a elánu. 
 
 
 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


